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Kokoustiedot 

Aika  Torstai 14.10.2021 klo 10 

Paikka  Tritonia K328 

 

Asia nro Liite nro 
 

1 §  Kokouksen avaus 

  Avattiin kokous ajassa 10.11. 

 

2 §  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

  Läsnäolijat: 

  Vappu Vuori 

  Laura Koivisto  

  Pinja Tervonen 

  Loviisa Rantala 

  Ida Kettuoja 

  Siiri Lehtinen 

  Niklas Gummerus 

  Maria Saita 

  Elmo Paloniemi 

  Lauri Suojanen (Zoom) 

 

  Päätettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3 §  Kokouksen järjestäytyminen 

 

   3.1 Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa 

Päätettiin kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Laura Koivisto ja 

Niklas Gummerus. 

 

   3.2 Valitaan kokoukselle kaksi ääntenlaskijaa 

Päätettiin kokouksen ääntenlaskijoiksi Laura Koivisto ja Niklas 

Gummerus. 

 

4 §  Asialistan hyväksyminen 

Päätettiin lisätä kohdat 9.8 § Projektijaoston tapahtuma ja 9.9 § HTP. Päätettiin 

hyväksyä asialista muutosten jälkeen. 

 

5 §  Ilmoitusasiat 

4.10. Oli hyvisten koulutus, johon osallistuivat Hallinnoijien hyvikset Maria ja 

Elmo. 

 

7.10. Oli Student Forum, johon osallistuivat Vappu ja Ida. 

 

7.10. Oli Etäexcursio Hallintoakatemiaan Zoomissa, osallistujia oli 26 

hallituslaiset mukaan lukien. 

 

11.10. Oli Hallintoa Hallareille, jossa oli 9 osallistujaa. 

 

11.10. Oli ainejärjestön puheenjohtajien kokous, jossa kävi ilmi, että Leipiksen 

lisätunteja ei enää myydä klo 00 jälkeen. 
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12.10. Oli Lokakuun kahvihetki, jossa jaettiin haalareita ja myytiin muun muassa 

haalarimerkkejä. Osallistujia oli noin 60 henkilöä. 

 

12.10. Oli EVVK, johon Ida osallistui.  

 

12.10. Laura kokousti Hallintotieteilijäpäivien suunnittelutiimin kanssa. 

 

13.10. Oli järjestömessut, jossa oli mukavasti porukkaa ja myytiin noin 100 

haalarimerkkiä. 

 

13.10. Oli Hallarit Hikoilee keilaus, johon osallistui 36 henkilöä. 

 

  14.10. Tänään on kopokokous, johon Ida osallistuu. 

 

6 §  Talous 

  Tilillä on rahaa 14 843,15 €.  

 

  Tililtä on mennyt 

  1.10. -58,03 € / Planeetta Internet Oy / Sähköpostien Web-hotelli 

  1.10. -250,00 € / VYY / Laulukirjojen osto 

  1.10. -200,51 € / Vappu Vuori / Hallituksen virkistäytyminen 

  1.10. -175,00 € / Roach Oy Ab / Kangaskassien osto 

  1.10. -9,00 € / Planeetta Internet Oy / Sähköpostin ylläpito 

  6.10. -15,33 € / Osuuspankki / Palvelumaksu 

 

  = - 707,87 € 

   

  Tilille on tullut 

  1.10. +144,08 € / PayPal / Myyntitapahtumien tuotot 

  4.10. +28,00 € / Anssi Juvela / Cocktailtilaisuuden osallistumismaksu 

  6.10. +31,00 € / Vanessa Björklund / Cocktailtilaisuuden osallistumismaksu 

  7.10. +31,00 € / Cecilia Sumell / Cocktailtilaisuuden osallistumismaksu 

  12.10. +28,00 € / Heidi Nurmi / Cocktailtilaisuuden osallistumismaksu 

  13.10. +31,00 € / Kaisa Paavola / Cocktailtilaisuuden osallistumismaksu 

 

  = + 293,08 € 

   

Päätettiin hyväksyä maksuun 29,22 € Tutille pesäpallokentän vuokrasta, 10,13 € 

Elmo Paloniemelle kahvihetken kuluista, 12,61 € Elmo Paloniemelle Hallintoa 

hallareille tarjoiluista ja 48,30 € Loviisa Rantalalle haalareiden postituksista. 

 

  Kaikki tämän vuoden laskut on muodostettu ja ne menevät maksuun tänään.  

Ansiomerkkiin kuuluvaa nauhaa ei ole riittävästi ansiomerkin saajille, mutta 

Vappu on tilannut nauhaa lisää, joten toivotaan että tilaus ehtii saapua ennen 

cocktailtilaisuutta.  

  Päätettiin aloittaa ainejärjestömerkin myyminen 3 € hintaan ei-jäsenille. 

   

7 §  Koulutuspolitiikka 

Päätettiin syksyn palautekyselyn ajankohdaksi viikot 44–45. Yritetään saada 

viikolle 48 tapaaminen yliopiston henkilökunnan kanssa. Päätettiin arpoa 

palautekyselyn vastaajien kesken palkintoja, jotka päätetään myöhemmin. 
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Edustajistovaalit ovat tulossa, ja tapana ollut mainostaa hallintotieteiden 

ehdokkaita someissamme. Päätettiin mainostaa hallintotieteiden ehdokkaita. 

 

Osa kursseista on siirretty hybridiopetukseen kampukselle paluun myötä. 

Tänään on mahdollista tavata vararehtori Annukka Jokipii Cafe Oscarin aulassa. 

EVVK sisälsi keskustelua edustajistovaaleista ja kampuksen avautumisesta. 

 

8 §  Yrityssuhteet ja yhteistyökumppanit 

Kuntalehden verkkolehden tilausta on jatkettu vuodeksi eteenpäin kaikille 

hallintotieteiden opiskelijoille. Kerätään kaikkien uusien tilaajien yhteystiedot 

Google Formsin kautta alkaen ma 1.11. Pohditaan, että siirretäänkö suoraan vanhat 

tilaajat myös verkkolehden tilaajiksi vai kerätäänkö heidän yhteystietonsa 

uudestaan. 

Päätettiin hyväksyä YKAn sopimus 200 € avustuksesta pelipöytään. 

 

   8.1 Haalariprojekti 

   Loput 8 haalaria jaetaan collegejaon yhteydessä. 

 

   8.2 Hallarimukien tilaaminen 

Loviisa on saanut tarjouksen PinPops yritykseltä 350 ml kokoisista 

emalimukeista. Mukien hinta olisi noin 12 € kappale 25 kappaleen 

myyntierässä, kun painatus olisi mukin molemmilla puolilla. 

Pohdittiin mukin myyntihinnaksi 15 euroa. Loviisa kysyy tarjousta 

vielä 50 kpl erälle. 

Jos painatetaan molemmille puolille, muki on vain 10 % kalliimpi. 

Pyydetään tarjousta mukista, jossa toisella puolella on meidän 

logomme ja toisella lukee Divide et impera. 

    

Ida Kettuoja poistui kokouksesta ajassa 10.40.  

 

9 §  Tapahtumat 

 Päätettiin pitää marraskuun kahvihetki keskiviikkona 10.11. klo 12–13. 

Kahvihetkessä myydään ainejärjestönauhoja ja kerrotaan hallitustoiminnasta ja 

pesteistä. 

 

   9.1 Virkaanastujaiset 

Varmistetaan Fontanalta, milloin voidaan saapua valmistelemaan 

tapahtumaa. Budjetti tapahtumalle on 1 250 €, josta ollaan tällä 

hetkellä miinuksella, mutta YKAn 300 € avustusta ei olla vielä 

laskutettu. Avustuksen jälkeen jäämme plussalle. 

 

   9.2 Pikku Kakkonen -sitsit 

Hallitus tulee paikalle klo 15 maissa Domus Bothnicalle. Ovet 

aukeavat 17.30. 

Projektijaosto tulee sitseille vetämään proggiksen ja auttamaan 

sitsien valmistelussa. Toustit toivoneet, että HalHallitus vetää 

proggiksen sitseillä.  
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   9.3 Haalarisitsit 

Hallitus tulee paikalle klo 17.00. Ovet aukeavat klo 18. Tilavuokra 

Cantaressa loppuu klo 23, joten sitsien lopetusaika arvioidusti klo 

22. Sitsiruuaksi on tulossa McDonald’sista vegehampparit, minkä 

johdosta budjetti kasvoi 100 eurolla. 

 

   9.4 H-Pong 

Päätettiin tilata pelipöytä jostain muusta firmasta, kuin aiemmin 

kysytystä. Tarrastoresta on kysytty tarjousta logotarroista.  

   Elmo, Maria ja Oscar Mäkinen kokoustavat 15.10. tapahtumasta. 

Projektijaosto tulee myös auttamaan tapahtuman järjestelyissä, 

tarjotaan heille liput erillisestä kiintiöstä. 

 

   9.5 Cocktailtilaisuus 

Cocktailvastaavat kokoustavat tänään 14.10. Kaikki osallistujat 

ovat ilmoittautuneet ja täyttä on. Hallitusliput tulevat pian myyntiin, 

jokainen hallituslainen ilmoittaa Auroralle erityisruokavaliot ja 

mieleisen alkoholitarjoilun.  

 

Ruoaksi osallistujille on tulossa 3 suolaista ja 2 makeaa 

cocktailpalaa. Haalarimerkistä on tulossa vedos, jonka jälkeen 

lähtee painoon. Tapahtumaan on saatu valokuvaajaksi viestinnän 

opiskelija Iida Kulhua. 

 

   9.6 Beerpong med Politivas 

Kyseessä beerpong-turnaus, joka on järjestetty Havtornetilla 

yhdessä Åbo Akademin ainejärjestö Politivaksen opiskelijoiden 

kanssa. Päätettiin, että ei lähdetä järjestämään tapahtumaa tänä 

syksynä, mutta ilmoitetaan heille halukkuudesta pitää turnaus ensi 

syksynä. 

 

   9.7 Kiitosilta toimijoille 

Päätettiin pitää kiitosilta toimijoille viikolla 46 keskiviikkona 17.11. 

Projektivastaavat ilmoittavat päivämäärän toimijoille ja varaavat 

tilan. 

Tapahtuma on tarkoitettu hallitukselle, jaostoille, 

oppiainevastaaville, tutoreille ja muille toimihenkilöille, jotka ovat 

olleet meidän apunamme tänä vuonna. 

 

   9.8 Projektijaoston tapahtuma 

Projektivastaavat tapaavat tänään 14.10. projektijaoston kanssa. 

Ajatuksena, että jaosto järjestää matalankynnyksen tapahtuman 

kuten esimerkiksi pubi-illan. Ehdotetaan päiväksi keskiviikkoa 

24.11. 

 

   9.9. HTP 

Staabi on valmis hyväksymään uuden sopimuksen lisäyksellä, että 

vähintään 2/3 ainejärjestöistä haluaa perua tapahtuman. Päiviksi on 

päätetty 27.-29.1.2022. Kahdesta tiimistä puuttuu vielä tiiminvetäjät 

ja yhdestä tiimistä toinen tiiminvetäjä, muuten tiimit kunnossa. 
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10 §  Hallarit hikoilee 

Eilen keilattiin yhdessä Mikä neuvoksi-hankkeen kanssa. Kaikki paikat myytiin 

loppuun keilaukseen.  

Päätettiin pitää seuraava hikoilu perjantaina 29.10. klo 16–18, hikoilussa pelataan 

strategoa. Tapahtumaan pyydetty 100–200 euroa rahoitusta Mikä neuvoksi -

hankkeelta. 

Uusi Hallarit hikoilee -haalarimerkki pitää suunnitella mahdollisimman pian.  

 

11 §  Collegetilaus ja tuotemyynti 

 Paitojen pitäisi saapua viimeistään viikolla 42. Päätettiin alustavasti collegeiden 

jakopäiväksi perjantai 22.10. klo 10–12 Halhuoneella. Pinja varmistaa vielä 

paitojen saapumisajankohdan. 

 

12 § Tiedotus 

 Tapahtumista ja muista aikatauluista on tulossa tiedostusta paljon.  

 Divide et impera -haaste lyödään ulos collegeiden jaon yhteydessä, eli haaste on 

käynnissä 21.–26.10. ja voittaja päätetään ke 27.10. Voittaja saa joukkuepaikan H-

Pongiin. H-Pongin lipunmyynti alkaa to 28.10.  

 

Lauri Suojanen poistui kokouksesta ajassa 11.26. 

 

 Yhteistyökumppaneista tulee tiedottaa loka-marraskuun aikana. 

  

13 § Edustus 

Päätettiin Hallinnoijien edustus siten, että jokainen maksaa itse 100 € ja 

Hallinnoijat ry maksaa erotuksen normaalilipun hinnasta. Jos on ostettu 

kannattajalippu, erotus hyvitetään normaalihintaisesta lipusta ja kannattajalipun 

osuus maksetaan itse. Jokainen hakee erotuksen kulukorvauksena Laurilta lipun 

maksamisen jälkeen.  

Päätettiin vuosijuhlalahjojen summaksi 30 € jokaisille vuosijuhlille.  

Marraskuun kahvihetkessä tulee mainostaa, että meiltä ostetaan Hallinnoijien 

ainejärjestönauhaa. 

 

14 § VYY-kummi 

  VYY on tapaamassa kaupungin johtoa tällä hetkellä.  

  VYY on tavannut neljää valtuustoryhmää kuudesta sovitusta.  

Koulutuspolitiikassa puheena kampukselle palaaminen ja hybridiopetukseen 

pääsy. 

 

15 §  MMETA 

Pidetään hallituksen iltakoulu sunnuntaina 7.11. klo 17 alkaen. Sisältönä 

keskustella hallitushausta, ponsista ja hallitustoiminnan kehittämisestä. 

 

Haalarimerkkejä pitäisi uudistaa ja keskustella siitä, tulisiko jonkun hallituslaisen 

vastuulla olla haalarimerkkien tilauksien koordinointi.  

 

Laura on keskustellut SYY-Wasan kanssa lähiexcursion järjestämisestä. Kohde 

olisi alustavasti Vaasan virastotalo, mutta excursio ei ole ensisijainen tapahtuma 

tällä hetkellä, joten se järjestetään, jos on aikaa ja ideoita. 

 

Keskusteltiin haasteista, jotka johtuvat siitä, että pankkikortti on vain 

rahastonhoitajalla. Ehdotetaan mahdollisesti uudistuksia pankkikortin oikeuksiin. 
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16 §  Seuraava kokous 

  Päätettiin pitää seuraava kokous tiistaina 26.10. klo 9–11. 

 

17 §  Kokouksen päättäminen  

  Päätettiin kokous ajassa 11.55. 

 

Kokouksen merkinnät paikkansa pitäviksi varmistavat: 

 

 

 

 

___________________________________________ __________________________________________ 

Puheenjohtaja    Pöytäkirjantarkastaja 

Vappu Vuori    Laura Koivisto 

 

 

 

 

___________________________________________ __________________________________________ 

Sihteeri    Pöytäkirjantarkastaja 

Pinja Tervonen   Niklas Gummerus 

 

 


